
 

 
Møtereferat 

 

BJFF, styremøte nr. 3/2024 

 

  

Styremøte på Steiland 23. april 2024 kl 1900. 

Tilstede: Fredrik Josefsen, Knut Eide, Maren Andrea Berg Rognså, Guro Sørli, Karin Moeng, Ove André 

Bunde, Roy Steinar Hansen, Brita Martinsen, Ivar Omsted 

Forfall: Frank og William 

 

Sak 19/24            

 

Godkjenning av referat fra forrige møte. Ingen kommentarer – referat godkjent 

 

Sak 20/24   

Innkommen post og aktuelle saker: 

Årsmøteprotokoll - signert 
 
Oppfølging fiskeutvalg og ungdomsutvalg. Ivar og Brita tar et møte med ungdomsutvalget for 
å se hva vi kan gjøre for å få de mer aktive. Jobbe med hvordan vi kan legge til rette for 
ungdomsaktivitet. I fiskeutvalget har vi kun et medlem. Guro Sørli ble valgt på årsmøtet. 
 
Altevannspilken. Brita informerte om arrangementet og gjennomgikk evaluering. Det må 
etableres en arrangementskomite for neste års gjennomføring i løpet av høsten.  
 
Årsmøte Norges JFF region Troms. Brita og Roy Steinar representerte BJFF på 
årsmøteseminar og årsmøte på Lyngskroaog. De informerte om relevante saker som ble 
behandlet. 
 



Årsmøte NNVM. Brita informerte fra årsmøtet. 
 
Klage på vedtak om scooterdisp til Gamas. Klagen ble ikke tatt til følge.  
Vedtak: Styret går ikke videre med saken. 
 
Midlertidig lagring av våpen og installasjon av alarm på Steiland. Ivar informerte om 
prosessen og hvordan dette håndteres. 
 
NJFFaktivitetskalender. Viktig at aktiviteter legges inn i aktivitetskalenderen. Dette for å 
kunne søke å motta midler. 

 

Sak 21/24   

Økonomi. Ivar orienterte. Fortsatt positive tall og god økonomi. Brukskonto: kr 342 280,-,  

sparekonto: kr 625 500,-. Regninger til forfall: kr 34 692,-, utestående innbetalinger: kr  

113 000,-. 

 

Sak 22/24  

 

Status fra utvalgene. Vedlegg etter referatet. 

  

Skyteutvalget og utbygging av leirduebanen.  

Vedtak: Vi booker Erik Elverum til grunnarbeidet på timebasis. 

  

Leverandør leirduer og skudd. Tre mottatte tilbud. 

Vedtak: Vi handler fra Jaktia (Voigt) 

.  

Sak 23/24  

Organisasjonssekretær.  
Gjennomgang og utforming av stillingsbeskrivelse, utkast til kontrakt  
og utlysningstekst. Annonseres på finn.no, NAV arbeidsplassen. Søknadsfrist: 21.05.2024.  
Tiltredelse snarest. 
 
Sak 24/24  Eventuelt.  

Sak 25/24  Neste styremøte: Tirsdag 4. juni 2024 

 

Brita Martinsen 

referent 

 

 

 



Status utvalgene pr. 23. april - 2024 

Skyteutvalget v/ Ove Andre Bunde 
Vi har hatt et møte der vi har gått gjennom planen for året på banen. 
Vaktlista er sendt ut til alle som skal ha vakter på trening og ansvaret for alle stevnene er fordelt. 
Plan for utbygging ved skytebanen: Byggesøknad er sendt til kommunen 19/4. Grunnarbeidet starter 
før sommeren v/ hjelp av Erik Elverum. Ringmuren lages og det klargjøres for støpning av gulvet til 
garasjen og oppholds rommet. Ammunisjonsrommet bygges slik at dette står oppført før garasjen 
kommer. 
Bardufoss VGS v/byggfag vil bygge elementene på skolen og sette disse opp når de starter opp etter 
ferien. Her håper jeg de legger tak og får bygget tett før snøen kommer. Så blir det inn med elektriker 
for montering av det elektriske arbeidet. 
Ble litt forandring i planene grunnet skolen allerede hadde en eksamens oppgave før sommeren som 
de hadde tatt på seg, men tror jo med denne løsningen får vi mindre dugnad da skolen kommer og 
setter opp bygget også. 
Har bestilt 1 palle med skudd og 6 paller med duer fra Voigt på Bardufoss. 
Han var rimeligere en Midt-Troms utmarksservice. Våpen Andresen kunne ikke levere dette til oss. 
Dette skal holde for 2024, så får vi se til høsten om dette er ca det vi bruker i løpet av en sesong. 
Prisen har stagnert litt, men det er fortsatt dyrt med skudd til kr. 3,45 +mva og duer til kr. 1,19 +Mva 
slik at prisene må justeres i år også. 
Planlegger dugnad 2/5 på banen slik at det er klart til åpninga av sesongen som blir 6/5. 
 
Jaktutvalget v/Fredrik Josefsen 

Det er gjennomført et jegerprøvekurs i april som ble avsluttet på søndagen og det er et som avsluttes 

neste helg. Så langt er det holdt kurs for 71 stk i år og det starter opp et nytt kurs for Forsvaret neste 

helg også. Vi er godt i gang med jegerprøvekursene og det skal legges en plan for resten av året med 

instruktører slik at det blir litt mer forutsigbart for både oss og de vi holder kurs for.  

NNVM v/Brita Martinsen 
Det jobbes med årets villmarksmesse. Troikaer starter sitt arbeid i mai og dugnadslister er på tur ut 
til dugnadskoordinatorer. 
 
Kvinneutvalget v/Karin Moeng 
Isfisketur avlyst. Lav påmelding. Jobber med å få det til neste år. Pølsekurs til høsten. 
 
Eiendomsutvalget. Utvalgsleder hadde meldt forfall til møtet. 
 
Ungdomsutvalget. Utvalgsleder hadde meldt forfall til møtet 
 
 
 


